



15th Annual Gagetown Indoor Meet
15^e Compétition Annuel d'athlétisme Intérieur Gagetown
Saturday, November 29th 2014 Samedi 29 novembre 2013
Oromocto, NB



Meet Director / Directeur de la rencontre :
Gabriel LeBlanc --- Tel: (506) 855-5003 E-mail: anb@anb.ca

This is the 15th edition of this exciting competition. This meet gives the opportunity to all athletes to set new personal bests prior to starting the New Year as well as a chance to break the existing provincial indoor records. Many of our top age class athletes from NB, NS and PEI are expected to attend.

ENTRIES: Meet registration will be done online. Visit www.trackiereg.ca. All Entries must be received prior to midnight on **Tuesday Nov 25th**. Fee is 10\$ per event and must be paid using the online payment option.

ANB Age Groups for the 2014

Atom (9 & under) born 2005 or later
Pee Wee (10-11) born '03-'04
Bantam (12-13) born '01-'02
Midget (14-15) born '99-'00
Youth (16-17) born '97-'98
Junior (18-19) born '95-'96
Senior (20-34) born '80-'94
Master (35 & over) born 1979 or earlier

Atoms and Pee wee athletes **MUST** compete in Quadrathlon.

1- No Starting Blocks for Athletes in the Atoms, Pee wee and Bantam age class.

2- Some events might be combined across age classes and sexes if the numbers justify it, but final results will however be separated.

3- Long jump /Shot Put & Weight Throw: Athletes get 4 attempts.

4-Long Jump will use an 'Open pitt' concept Athletes have One hour to do their 4 attempts jumps after this time the pitt is closes

Il s'agit de la 15^e édition de cette compétition. Cette rencontre donne l'occasion à tous les athlètes d'établir de nouveaux records personnels avant de commencer la nouvelle année ainsi que d'une chance de briser l'actuel record provincial intérieur. Beaucoup de nos meilleurs athlètes du N.-B., N.-É et Î.-P.-É. Sont attendus.

INSCRIPTIONS: L'inscription se fera par le site web (enregistrez- vous en ligne à www.trackiereg.ca) et doit se faire avant mardi **25 novembre** avant minuit. Les frais est de 10\$ par évènement et doivent est payé en ligne.

Catégories d'âge ANB 2014

Atom (9 ans et -) née 2005 or après
Minime (10-11) née '03-'04
Benjamin (12-13) née '01-'02
Cadet (14-15) née '99-'00
Jeunesse (16-17) née '97-'98
Junior (18-19) née '95-'96
Sénior (20-34) née '80-'94
Maître (35+) née 1979 ou plus tôt

Les athlètes atomes et minime **DOIVENT** participé au uadrathlon

1- Pour les catégories atomes, minimes et benjamine, aucuns blocs de départ ne seront permis.

2- Si le nombre de participants l'exige, il y aura regroupement des catégories et des sexes pour les évènements de piste, mais les résultats seront cependant séparés.

3- Saut en longueur/poids et marteau : Les athlètes ourons le droit à 4 essais

4- Le saut en longueur utilisera un concept de 'Air ouvert' les athlètes auront alors une heure à effectuer leur 4 sauts après ce temps l'air sera fermé

TENTATIVE SCHEDULE OF EVENT

(Subject to change based on entries, final schedule available on November 27th)

HORAIRE PRÉLIMINAIRE DES ÉPREUVES

(Sujet à des modifications, l'horaire finale sera disponible le 27 novembre)

Track Schedule (10:30am Start) / Horaire de la piste (début 10:30)

Approx Time	Events		
10 :30	1500m	finals / finales	All /Tous
10 :50	60m	Timed final/ Finaliste Chrono	All /Tous
11 :45	60m	Quadathlon	AF AM PF PM BM BF
12 :50	600m	Timed finals / finales chrono	All /Tous
13 :10	600m	Quadathlon	AF AM PF PM BF BM
13 :20	200m	Timed finals / finales chrono	All /Tous
14 :00	1000m	Timed finals / finales chrono	All /Tous

Field Schedule (10am start) / Horaire de pelouse (début 10h)

Session	LJ / Longueur	SP / Poids	WT / Marteau	High Jump/ Hauteur
A 10 :00- 10 :45	Atoms + Peewee Quadathlon	All Female / Tous femmes + Bantam Quadathlon		
B 10:45-	1h Open Pitt All Female / Tous femmes + Bantam Quadathlon	Atoms + Peewee Quadathlon		
C 11 :45		All Male / Tous Hommes		All /Tous 16+
D 12 :45	1h Open Pitt All Male / Tous Hommes		All / Tous	

2014 ANB AWARDS BANQUET/ GALA DE MÉRITE 2014

Following this meet, ANB will be hosting its annual award banquet to highlight the accomplishments of New Brunswick track and field and cross country athletes during the 2014 track and field season and the 2013 cross country season. The Gala will be held at A9 Building at the Gagetown Base starting at 4:45 .The cost for the tickets will be \$20 and includes the meal. Parents, athletes and officials are invited to attend and **MUST** purchase ticket online before November 19th to reserve tickets. For more information and to buy tickets go to: <http://anb.ca/Calendar/view-event.php?id=980>

Suite à cette rencontre, ANB tiendra son Gala annuel pour souligner les réalisations des athlètes, entraîneurs, officiel et bénévole lors de la saison 2014 et des athlètes de cross country de la saison 2012. Le Gala aura lieu au Bâtiment A9 de la base Militaire Gagetown à 16:45. Le coût des billets est de 20 \$ qui incluent un souper. Les

parents, athlètes et officiels sont invités à assister et **DOIVENT** acheter un billet pour le Gala avant le 19 novembre afin de réserver des billets. Pour plus d'info ou pour acheter un billet visitez le : <http://anb.ca/Calendar/view-event.php?id=980>



EVENT LIST – LISTE DES ÉPREUVES

	Atoms	PeeWee	Bantam	Midget	Youth	Open	Masters
60m	Quad	Quad	X	X	X	X	X
200m			X	X	X	X	X
600m	Quad	Quad	X	X	X	X	X
1000m			X	X	X	X	X
1500m			X	X	X	X	X
Long Jump	Quad (1m Board)	Quad (1m Board)	X	X	X	X	X
Shot Put	Quad	Quad	X	X	X	X	X
High Jump					X	X	X
Weight				X	X	X	X
Combined	Quad (LJ, SP, 60m, 600m)	Quad (LJ, SP, 60m, 600m)	Quad (LJ, SP, 60m, 600m)				

Field Event Specs

Category	Event	Female	Male
Atoms	Shot	2kg	2kg
	LJ	1m Board	
PeeWee	Shot	2kg	2kg
	LJ	1m Board	
Bantam	Shot	3kg	3kg
Midget	Shot	3kg	4kg
	Weight	16lbs	16lbs
Youth	Shot	3kg	5kg
	Weight	20lbs	20lbs
Junior	Shot	4kg	6kg
	Weight	20lbs	25lbs
Senior	Shot	4kg	7.26kg
	Weight	20lbs	35lbs

INDOOR THROWING EVENTS FOR MASTERS

Category	Shot	Weight
W 35-49	4kg	9.08kg / 20#
W 50-59	3kg	7.36kg / 16#
W 60-74	3kg	5.45kg / 12#
W 75+	2kg	4kg / 8.9#
M 35-49	7.26kg	15.88kg / 35#
M 50-59	6kg	11.34kg / 25#
M 60-69	5kg	9.08kg / 20#
M 70-79	4kg	7.36kg / 16#
M 80+	3kg	5.45kg / 12#